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NEFFUL INTERNATIONAL HOLDINGS PTE LTD PRIVACY NOTICE 
 

1. INTRODUCTION  

1.1 This Privacy Notice describes how Nefful International Holdings Pte Ltd (referred to 
herein as “Nefful”, “us”, “we” or “our”) collects, processes, uses and discloses your 
personal data, which will assist you in making an informed decision before you provide 
us with any of your personal data.  

1.2 We may update this Privacy Notice from time to time without any prior notice. When 
we make any material changes to our Privacy Notice, we will notify you on our website, 
or by other reasonable means. You may determine if any such revision has taken place 
by referring to the date on which this Privacy Notice was last updated. Your continued 
use of our services constitutes your acknowledgement and acceptance of such 
changes.  

2. WHAT PERSONAL DATA WILL WE COLLECT? 

2.1 In this Privacy Notice, “personal data” refers to any data, whether true or not, about 
an individual who can be identified: (a) from that data, or (b) from that data and other 
information to which Nefful has or is likely to have access.  

2.2 Depending on the nature of your interaction with us, the personal data which we may 
collect, process, use and disclose includes but is not limited to:  

(a) Personal details (such as your name, NRIC number or passport number, gender, 
nationality, date of birth and marital status);  

(b) Contact information (such as your address, billing address, delivery address, email 
address, and telephone number); 

(c) Financial information (such as your credit card numbers, debit card numbers, and 
bank account information);  

(d) Profile information (such as your username, password, distributor number, and 
order history).  

2.3 By providing us with your personal data, you consent to our collection, process, use 
and disclosure of your personal data for the purposes that have been notified to you, 
and in accordance with the terms of this Privacy Notice.  

2.4 In addition, in order to comply with legal and regulatory obligations, to protect Nefful’s 
assets and employees / external contractors and specifically to ensure that Nefful can 
comply with trade control, anti-money laundering and/or bribery and corruption laws 
and other regulatory requirements, we carry out screening on our distributors on a 
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periodic basis. This screening takes place against publicly available or government 
issued sanctions lists and media sources. 

 

2.5 This data may include personal data regarding suspected and actual criminal 
behaviour, criminal records or proceedings regarding criminal or unlawful behaviour 
but only for the purposes of ensuring Nefful’s compliance with legal and regulatory 
obligations and/or to the extent permitted or required by local law. 

2.6 The screening does not result in any automated decision making in relation to the 
counter-parties or potential counter-parties. 

2.7 As we rely on the personal data provided by you, please ensure that your personal data 
is current, complete, and accurate. If there are any changes to your personal data, 
please inform us by contacting our Data Protection Officer at 
customer@nefful.com.my.  

3. WHY DO WE COLLECT, USE AND DISCLOSE YOUR PERSONAL DATA? 

3.1 We will not collect, process, use or disclose your personal data unless: 

(a) You have been notified of the purposes for which your personal data is collected, 
and you consent to the collection, processing, use and disclosure of your personal 
data for those purposes; or  

(b) The collection, processing, use and disclosure of such personal data are permitted 
or required under the data privacy laws of Taiwan, Hong Kong, Malaysia, and 
Singapore (the “Data Privacy Laws”).  

3.2 Depending on the nature of your interaction with us, we may collect, process, use and 
disclose your personal data for any or all of the following purposes:  

(a) Verifying your identity;  

(b) Processing your application and/or transaction with us;  

(c) Processing payment or credit transactions;  

(d) Performing obligations in the course of or in connection with our provision of the 
goods and/or services requested by you;  

(e) Managing your relationship with us (including responding to, handling, and 
processing your queries, requests, complaints, and feedback, which could involve 
the disclosure of personal data to bring about delivery of the same);  
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(f) Conducting investigations relating to fraud, unlawful activity, omission or 
misconduct, whether relating to your use of our services or any other matter 
arising from your relationship with us;  

(g) Sending you marketing information about our goods and services, including 
notifying you of our marketing events, initiatives and promotions, lucky draws, 
membership and rewards schemes, and other promotions;  

(h) Requesting feedback or participation in surveys, as well as conducting market 
research and/or analysis for statistical, profiling or other purposes for us to review, 
develop and improve the quality of our products and services;  

(i) Complying with any applicable laws, regulations, rules, codes of practice, or 
guidelines issued by any governmental and/or regulatory bodies (including but 
not limited to assisting in law enforcement and investigations conducted by any 
governmental and/or regulatory authorities);  

(j) Transmitting to any unaffiliated third parties including our third party service 
providers (e.g. payment service providers) and agents, and relevant governmental 
and/or regulatory authorities, for the aforementioned purposes;  

(k) Any other incidental business purposes related to or in connection with the 
aforementioned purposes including disclosure of your personal data to other 
distributors of Nefful International. 

3.3 In particular, if you intend to join us as a distributor in Singapore, please note that 
we are required under Section 65B(3) of the Singapore Income Tax Act to 
electronically submit the information on the commission paid to you to the Inland 
Revenue Authority of Singapore (“IRAS”). In order to make such a submission, the 
IRAS has confirmed that we will need to obtain the NRIC numbers and/or the 
relevant identification numbers of our distributors.  

3.4 If you intend to join us as a distributor in Malaysia, please note that we are required 
under Section 83A(1) of the Malaysian Income Tax Act 1967 to keep and retain 
information on the commission paid to you and shall make it readily accessible to 
the Inland Revenue Board of Malaysia (“IRBM”). In order to do so, the IRBM has 
confirmed that we will need to obtain the NRIC numbers and/or the relevant 
identification numbers of our distributors.  

3.5 If you intend to join us as a distributor in Hong Kong, please note that we are 
required to provide your HKID number and/or other relevant identification number 
to the Hong Kong Inland Revenue Department when we file our tax returns. In order 
to do so, we will need to obtain the HKID numbers and/or the relevant identification 
numbers of our distributors.  
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3.6 Data collected for the purposes stated above is necessary for us to provide our 
goods and/or services to you. It is therefore obligatory for you to provide us with 
the requested data, failing which we may not be in a position to provide our goods 
and/or services to you.  

3.7 We shall seek your consent before we collect any additional personal data and 
before we use your personal data for a purpose which has not been notified to you 
(except where permitted or authorised by law).  

4. WILL WE TRANSFER YOUR PERSONAL DATA OVERSEAS?  

4.1 Where your personal data has been transferred to companies within the Nefful Group 
and/or to authorised third parties located outside of your country, we take 
organisational, contractual and legal measures to ensure that your personal data is 
exclusively processed for the purposes mentioned above, and that adequate levels of 
protection have been implemented in order to safeguard your personal data. 

4.2 By providing us with your personal data, you consent to our transfer of your 
personal data to our related business entities in Taiwan, Hong Kong, the United 
States of America, Malaysia, and Singapore, and for their collection, processing, use 
and disclosure of such personal data in accordance with the terms of this Privacy 
Notice. These entities include Nefful International Holdings Pte Ltd Taiwan Branch, 
Nefful Hong Kong Ltd, Nefful U.S.A. Inc, Nefful (Malaysia) Sdn Bhd, and Nefful 
Singapore Holdings Pte Ltd.  

5. CAN YOU WITHDRAW YOUR CONSENT OR ASK US TO DELETE THE PERSONAL DATA 
COLLECTED?  

5.1 You may withdraw your consent for us to collect, process, use and disclose your 
personal data in our possession or under our control or ask us to delete the same by 
contacting our Data Protection Officer at customer@nefful.com.my.  

5.2 Upon receiving your written request to withdraw your consent or delete your personal 
data, we may require reasonable time (depending on the complexity of your request 
and its impact on the nature of our relationship with you) for your request to be 
processed and for us to notify you of the consequences of us acceding to the same, 
including any legal consequences which may affect your rights and liabilities to us. 
Such legal consequences shall include, but not be limited to, those stated in our 
Consultant Booklet. In general, we shall seek to process your request within thirty (30) 
business days of receiving it.  

5.3 Whilst we respect your decision to withdraw your consent or your request of asking us 
to delete your personal data, please note that depending on the nature and scope of 
your request, we may not be in a position to continue providing our goods or services 
to you. In such circumstances, we shall notify you of the likely consequences of you 
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withdrawing your consent or deletion of your personal data before we complete 
processing your request.  

5.4 Please note that you withdrawing your consent does not affect our right to continue 
to collect, process, use and disclose your personal data where such collection, 
processing, use and disclosure without consent is permitted or required under the 
Data Privacy Laws.  

6. CAN YOU ACCESS YOUR PERSONAL DATA?  

6.1 You may request for us to provide you with the personal data which we hold about you 
or information about the ways in which we collect, process, use or disclose your 
personal data by contacting our Data Protection Officer at customer@nefful.com.my.  

6.2 We may charge you a reasonable fee for the handling and processing of your request. 
If so, we will inform you of the fee before processing your request.  

6.3 We will respond to your request as soon as reasonably possible. Should we not be able 
to respond to your request within fifteen (15) days after receiving your request, we will 
let you know the reason for the extension and inform you in writing within fifteen (15) 
days of the time by which we will be able to respond to your request. If we are unable 
to provide you with any personal data, we shall generally inform you of the reasons 
why we are unable to do so (except where we are not required to do so under the Data 
Privacy Laws).  

 

 

7. CAN YOU REQUEST THAT WE CORRECT OR SUPPLEMENT YOUR PERSONAL DATA?  

7.1 You may request for us to correct any error or omission in or make supplements for 
the personal data which we hold about you by contacting our Data Protection Officer 
at customer@nefful.com.my.  

7.2 We will respond to your request as soon as reasonably possible. Should we not be able 
to respond to your request within thirty (30) days after receiving your request, we will 
let you know the reason for the extension and inform you in writing within thirty (30) 
days of the time by which we will be able to respond to your request. If we are unable 
to make the correction or supplement requested by you, we shall generally inform you 
of the reasons why we are unable to do so (except where we are not required to do so 
under the Data Privacy Laws).  

8. HOW DO WE PROTECT YOUR PERSONAL DATA? 
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8.1 To safeguard your personal data from unauthorised access, collection, use, disclosure, 
processing, copying, modification, disposal, loss, misuse, modification, or similar risks, 
we have introduced appropriate administrative, physical, and technical measures such 
as:  

(a) Up-to-date antivirus protection;  

(b) Using encryption technology when processing your financial details;  

(c) Using a secure website with SSL Certification; and  

(d) Disclosing personal data both internally and to our authorised third party service 
providers and agents only on a need-to-know basis.  

8.2 Whilst we strive to protect your personal data, and are constantly reviewing and 
enhancing our information security measures, please note that no method of 
transmission over the Internet or method of electronic storage is completely secure. 
As such, we urge you to take every precaution to protect your personal data when 
you are on the Internet, when you browse our websites, or use our applications 
and/or digital services. We recommend that you change your passwords often, use 
a combination of letters, numbers, and special characters, and ensure that you use 
a secure browser.  

8.3 If you believe that your personal data has been compromised in any way, please 
change your password immediately, and contact our Data Protection Officer at 
customer@nefful.com.my. 

9. FOR HOW LONG WILL WE RETAIN YOUR PERSONAL DATA?  

9.1 We will retain your personal data for as long as it is necessary to fulfil the purposes for 
which your personal data was collected, and such retention is necessary for legal or 
business purposes.  

9.2 We will cease to retain your personal data, or remove the means by which your 
personal data can be associated with you, as soon as it is reasonable to assume that 
such retention no longer serves the purposes for which the personal data was 
collected, and is no longer necessary for legal or business purposes.  

10. UNITED STATES OF AMERICA 

10.1 If you are a US resident, please note that this Privacy Notice, together with the privacy 
policies and/or privacy clauses set out at the following links will apply to you and your 
personal data:  

(a)  http://www.neffulshop.com/privacy-policy;  

http://www.neffulshop.com/privacy-policy
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(b) http://www.neffulshop.com/terms-conditions;  

(c) https://www.neffulusa.com/legal-privacy; and  

(d) https://www.neffulusa.com/legal-terms-of-use.  

10.2 For more information, please refer to the documents here     
https://www.neffulusa.com/privacy-policy  

11. MISCELLANOUS 

11.1 If you have any enquiries or feedback on our personal data protection policies and 
procedures, you may contact our Data Protection Officer at 
customer@nefful.com.my.  

11.2 This Privacy Notice applies in conjunction with any other notices, contractual clauses 
and consent clauses that apply in relation to the collection, use and disclosure of 
your personal data by us.  

 

Last Updated: 01 July 2020  

 

 

 

 

 

 

 

 

NOTIS PRIVASI NEFFUL INTERNATIONAL HOLDINGS PTE LTD 

 

12. PENGENALAN 

http://www.neffulshop.com/terms-conditions
https://www.neffulusa.com/legal-privacy
https://www.neffulusa.com/legal-terms-of-use
https://www.neffulusa.com/privacy-policy
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12.1 Notis Privasi ini menerangkan bagaimana Nefful International Holdings Pte Ltd 
(selepas ini dirujuk sebagai “Nefful” atau “kami”) mengumpulkan, memproseskan, 
menggunakan dan mendedahkan data peribadi anda, yang akan membantu anda 
dalam membuat keputusan yang dimaklumkan sebelum anda memberikan kami 
sebarang data peribadi anda. 

12.2 Kami mungkin mengemaskinikan Notis Privasi ini dari masa ke semasa tanpa 
sebarang notis terlebih dahulu. Apabila kami membuat apa-apa perubahan penting 
pada Notis Privasi kami, kami akan memaklumkan anda di laman web kami, atau 
dengan cara lain yang munasabah. Anda boleh menentukan sama ada kemas kini 
sedemikian telah berlaku dengan merujuk kepada tarikh di mana Notis Privasi ini 
terakhir dikemaskinikan. Penggunaan berterusan anda terhadap perkhidmatan kami 
merupakan pengakuan dan penerimaan anda terhadap perubahan tersebut. 

13. APAKAH DATA PERIBADI YANG AKAN KAMI MENGUMPULKAN? 

13.1 Dalam Notis Privasi ini, “data peribadi” merujuk kepada mana-mana data, sama ada 
benar atau tidak, mengenai individu yang boleh dikenalpasti: (a) dari data itu, atau (b) 
dari data itu dan maklumat lain yang Nefful telah atau mungkin mempunyai akses. 

13.2 Bergantung pada sifat interaksi anda dengan kami, data peribadi yang kami mungkin 
mengumpulkan, memproseskan, menggunakan dan mendedahkan termasuk tetapi 
tidak terhad kepada:  

(e) Butir-butir peribadi (seperti nama anda, nombor kad pengenalan atau nombor 
pasport, jantina, kewarganegaraan, tarikh lahir dan status perkahwinan);  

(f) Maklumat perhubungan (seperti alamat anda, alamat bil, alamat surat-menyurat, 
alamat e-mel dan nombor telefon); 

(g) Maklumat kewangan (seperti nombor kad kredit, nombor kad debit, dan 
maklumat akaun bank);  

(h) Maklumat profil (seperti nama pengguna anda, kata laluan, nombor pengedar, 
dan sejarah pesanan).  

13.3 Dengan memberikan kami data peribadi anda, anda bersetuju dengan pengumpulan, 
pemprosesan, penggunaan dan pendedahan data peribadi anda untuk tujuan yang 
telah dimaklumkan kepada anda, dan menurut terma Notis Privasi ini. 
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13.4 Di samping itu, untuk mematuhi kewajipan perundangan dan pengawalseliaan, untuk 
melindungi aset Nefful dan pekerja/ kontraktor luaran dan khususnya untuk 
memastikan Nefful dapat mematuhi kawalan perdagangan, pencegahan pengubahan 
wang haram dan/ atau rasuah dan undang-undang rasuah dan keperluan 
pengawalseliaan lain, kami menjalankan pemeriksaan terhadap pengedar kami secara 
berkala. Pemeriksaan ini berlaku terhadap senarai larangan dan sumber media yang 
boleh didapati secara awam atau yang dikeluarkan oleh kerajaan. 

13.5 Data ini mungkin termasuk data peribadi mengenai tingkah laku jenayah yang disyaki 
dan sebenar, rekod jenayah atau tindakan mengenai tingkah laku jenayah atau yang 
menyalahi undang-undang, tetapi ia hanya bertujuan untuk memastikan pematuhan 
Nefful terhadap kewajipan undang-undang dan pengawalseliaan dan/atau setakat 
yang dibenarkan atau dikehendaki oleh undang-undang tempatan. 

13.6 Pemeriksaan itu tidak akan menyebabkan sebarang pengambilan keputusan secara 
automatik berhubung dengan pihak-pihak bertentangan atau pihak-pihak 
bertentangan yang berpotensi. 

13.7 Oleh sebab kami bergantung pada data peribadi yang diberikan oleh anda, sila 
pastikan data peribadi anda adalah terkini, lengkap dan tepat. Sekiranya terdapat 
sebarang perubahan pada data peribadi anda, sila maklumkan kami dengan 
menghubungi Pegawai Perlindungan Data kami di customer@nefful.com.my.  

14. MENGAPA KAMI MENGUMPULKAN, MENGGUNAKAN DAN MENDEDAHKAN DATA 
PERIBADI ANDA? 

14.1 Kami tidak akan mengumpul, memproses, mengguna atau mendedah data peribadi 
anda melainkan: 

(c) Anda telah dimaklumkan tujuan data peribadi anda dikumpulkan, dan anda 
bersetuju dengan pengumpulan, pemprosesan, penggunaan dan pendedahan 
data peribadi anda untuk tujuan tersebut; atau 

(d) Pengumpulan, pemprosesan, penggunaan dan pendedahan data peribadi 
tersebut adalah dibenarkan atau dikehendaki di bawah undang-undang privasi 
data Taiwan, Hong Kong, Malaysia, dan Singapura (“Undang-undang Privasi 
Data”).  

14.2 Bergantung pada jenis interaksi anda dengan kami, kami boleh mengumpulkan, 
memproseskan, menggunakan dan mendedahkan data peribadi anda untuk mana-
mana atau semua tujuan berikut:  

(l) Mengesahkan identiti anda;  

(m) Memproseskan permohonan dan / atau transaksi anda dengan kami;  
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(n) Memproseskan pembayaran atau transaksi kredit;  

(o) Melaksanakan kewajipan semasa atau berkaitan dengan peruntukan barang dan 
/ atau perkhidmatan kami yang diminta oleh anda; 

(p) Menguruskan hubungan anda dengan kami (termasuk menindak balas kepada, 
mengendalikan, dan memproseskan pertanyaan, permintaan, aduan dan maklum 
balas anda, yang mungkin melibatkan pendedahan data peribadi untuk mencapai 
penghantaran yang sama); 

(q) Menjalankan penyiasatan yang berkaitan dengan penipuan, aktiviti yang 
menyalahi undang-undang, pengabaian atau salah laku, sama ada berkaitan 
dengan penggunaan perkhidmatan kami atau apa-apa perkara lain yang timbul 
daripada hubungan anda dengan kami;  

(r) Memberikan anda maklumat pemasaran tentang barangan dan perkhidmatan 
kami, termasuk memberi notis kepada anda tentang acara pemasaran, inisiatif 
dan promosi kami, cabutan bertuah, skim keahlian dan ganjaran, dan promosi lain;  

(s) Memohon maklum balas atau penyertaan dalam kaji selidik, serta menjalankan 
penyelidikan pasaran dan/atau analisis untuk tujuan statistik, pengambilan 
butiran atau tujuan lain bagi kami untuk mengkaji semula, menghasilkan dan 
meningkatkan kualiti produk dan perkhidmatan kami;  

(t) Mematuhi mana-mana undang-undang, peraturan, kaedah, kod amalan, atau 
garis panduan yang dikeluarkan oleh mana-mana badan kerajaan dan/atau 
pengawalseliaan (termasuk tetapi tidak terhad untuk membantu dalam 
penguatkuasaan undang-undang dan penyiasatan yang dijalankan oleh mana-
mana pihak berkuasa kerajaan dan/atau pengawalseliaan);  

(u) Menghantar kepada pihak ketiga yang tidak berkaitan termasuk pembekal 
perkhidmatan pihak ketiga kami (contoh: pembekal perkhidmatan pembayaran) 
dan ejen-ejen, dan pihak berkuasa kerajaan dan/atau pengawalseliaan, untuk 
tujuan yang disebutkan di atas;  

(v) Apa-apa tujuan sampingan perniagaan yang lain yang berkenaan dengan atau 
berkaitan dengan tujuan-tujuan yang dinyatakan di atas termasuknya 
pendedahan data peribadi anda kepada pengedar-pengedar Nefful International 
yang lain. 

14.3 Khususya, sekiranya anda ingin menyertai kami sebagai pengedar di Singapura, sila 
ambil perhatian bahawa kami adalah dikehendaki di bawah Seksyen 65B (3) Akta 
Cukai Pendapatan Singapura untuk menyerahkan maklumat secara elektonik 
mengenai komisen yang dibayar kepada anda kepada Lembaga Hasil Dalam Negeri 
Singapura (“IRAS”). Untuk membuat penyerahan tersebut, IRAS telah 
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mengesahkan bahawa kami perlu mendapatkan nombor Kad Pengenalan dan/atau 
nombor pengenalan yang berkaitan dengan pengedar kami. 

14.4 Sekiranya anda ingin menyertai kami sebagai pengedar di Malaysia, sila ambil 
perhatian bahawa kami adalah dikehendaki di bawah Seksyen 83A (1) Akta Cukai 
Pendapatan Malaysia 1967 untuk menyimpan dan mengekalkan maklumat 
mengenai komisen yang dibayar kepada anda dan maklumat tersebut hendaklah 
mudah diakses oleh Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia (“LHDNM”). Untuk 
berbuat demikian, LHDNM telah mengesahkan bahawa kami perlu mendapatkan 
nombor kad pengenalan dan/atau nombor pengenalan yang berkaitan dengan 
pengedar kami.  

14.5 Sekiranya anda ingin menyertai kami sebagai pengedar di Hong Kong, sila ambil 
perhatian bahawa kami adalah dikehendaki untuk memberikan nombor HKID anda 
dan/atau nombor pengenalan lain yang berkaitan kepada Lembaga Hasil Dalam 
Negeri Hong Kong apabila kami memfailkan pulangan cukai kami. Untuk berbuat 
demikian, kami perlu mendapatkan nombor HKID dan/atau nombor pengenalan 
yang berkaitan dengan pengedar kami. 

14.6 Data yang dikumpul untuk tujuan yang dinyatakan di atas adalah diperlukan bagi 
kami memperuntukkan barangan dan/atau perkhidmatan kami kepada anda. Oleh 
itu, adalah wajib bagi anda untuk memberikan kami data yang diminta, jika anda 
gagal berbuat demikian kami mungkin tidak berada dalam kedudukan untuk 
memperuntukkan barangan dan/atau perkhidmatan kami kepada anda. 

14.7 Kami akan meminta persetujuan anda sebelum kami mengumpulkan sebarang 
data peribadi tambahan dan sebelum kami menggunakan data peribadi anda untuk 
tujuan yang tidak dimaklumkan kepada anda (kecuali jika dibenarkan atau 
diberikan kuasa oleh undang-undang). 

15. ADAKAH AKAN KAMI MEMINDAHKAN DATA PERIBADI ANDA KE LUAR NEGARA? 

15.1 Sekiranya data peribadi anda telah dipindahkan kepada syarikat-syarikat dalam 
Kumpulan Nefful dan/atau kepada pihak ketiga yang diberi kuasa yang terletak di luar 
negara anda, kami mengambil langkah-langkah organisasi, kontrak dan undang-
undang untuk memastikan bahawa data peribadi anda adalah diproses semata-mata 
untuk tujuan yang disebutkan di atas, dan tahap perlindungan yang memuaskan telah 
dilaksanakan untuk melindungi data peribadi anda. 

15.2 Dengan memberikan kami data peribadi anda, anda bersetuju untuk kami 
memindahkan data peribadi anda kepada entiti perniagaan kami yang berkaitan di 
Taiwan, Hong Kong, Amerika Syarikat, Malaysia, dan Singapura, dan untuk 
pengumpulan, pemprosesan, penggunaan dan pendedahan data peribadi 
sedemikian oleh mereka menurut terma Notis Privasi ini. Entiti-entiti ini termasuk 
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Nefful International Holdings Pte Ltd Cawangan Taiwan, Nefful Hong Kong Ltd, 
Nefful U.S.A. Inc, Nefful (Malaysia) Sdn Bhd, dan Nefful Singapore Holdings Pte Ltd. 

16. BOLEHKAH ANDA MENARIK BALIK PERSETUJUAN ANDA ATAU MEMOHON UNTUK 
MEMADAMKAN DATA PERIBADI YANG DIKUMPULKAN? 

16.1 Anda boleh menarik balik persetujuan anda bagi kami mengumpulkan, 
memproseskan, menggunakan dan mendedahkan data peribadi anda dalam 
pemilikan kami atau di bawah kawalan kami atau meminta kami untuk 
memadamkannya dengan menghubungi Pegawai Perlindungan Data kami di 
customer@nefful.com.my.  

 

 

 

 

16.2 Apabila menerima permintaan bertulis anda untuk menarik balik persetujuan anda 
atau memadamkan data peribadi anda, kami mungkin memerlukan masa yang 
munasabah (bergantung kepada kerumitan permintaan anda dan kesannya terhadap 
sifat hubungan kami dengan anda) untuk permintaan anda diproses dan bagi kami 
untuk memaklumkan kepada anda tentang kesan dari kami menyetujui perkara 
tersebut, termasuk apa-apa kesan undang-undang yang boleh mempengaruhi hak 
dan liabiliti anda kepada kami. Kesan undang-undang sedemikian hendaklah 
termasuk, tetapi tidak terhad kepada, perkara yang dinyatakan dalam Buku Panduan 
Konsultan kami. Secara umum, kami akan berusaha untuk memproseskan 
permintaan anda dalam tempoh tiga puluh (30) hari perniagaan selepas penerimaan 
permintaan tersebut. 

16.3 Walaupun kami menghormati keputusan anda untuk menarik balik persetujuan anda 
atau permintaan anda bagi kami untuk memadamkan data peribadi anda, sila ambil 
perhatian bahawa bergantung pada sifat dan skop permintaan anda, kami mungkin 
tidak berada dalam kedudukan untuk terus menperuntukkan barangan atau 
perkhidmatan kami kepada anda. Dalam keadaan sedemikian, kami akan 
memaklumkan kepada anda tentang kesan yang mungkin dihadapi oleh anda 
berkenaan penarikan balik persetujuan anda atau pemadaman data peribadi anda 
sebelum kami selesai memproseskan permintaan anda. 

16.4 Sila dimaklumkan bahawa anda dengan menarik balik persetujuan anda tidak akan 
menjejaskan hak kami untuk terus mengumpulkan, memproseskan, menggunakan 
dan mendedahkan data peribadi anda di mana pengumpulan, pemprosesan, 

mailto:customer@nefful.com.my
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penggunaan dan pendedahan tersebut tanpa persetujuan adalah dibenarkan atau 
dikehendaki di bawah Undang-undang Privasi Data. 

17. BOLEHKAH ANDA MENGAKSES DATA PERIBADI ANDA? 

17.1 Anda boleh meminta kami untuk memberikan anda data peribadi yang kami simpan 
tentang anda atau maklumat mengenai cara kami mengumpulkan, memproseskan, 
menggunakan atau mendedahkan data peribadi anda dengan menghubungi Pegawai 
Perlindungan Data kami di customer@nefful.com.my.  

17.2 Kami akan mengenakan bayaran yang munasabah kepada anda untuk pengendalian 
dan pemprosesan permintaan anda. Jika sedemikian, kami akan memaklumkan anda 
tentang bayaran tersebut sebelum memproseskan permintaan anda. 

17.3 Kami akan mengambil tindakan terhadap permintaan anda dengan secepat mungkin 
dan munasabah. Sekiranya kami tidak dapat membalas terhadap permintaan anda 
dalam tempoh lima belas (15) hari selepas menerima permintaan anda, kami akan 
memberitahu anda sebab lanjutan tersebut dan memaklumkan anda secara bertulis 
dalam tempoh lima belas (15) hari berkenaan masa yang akan kami dapat mengambil 
tindakan terhadap permintaan anda. Sekiranya kami tidak dapat memberikan anda 
sebarang data peribadi, secara amnya kami akan memaklumkan anda mengenai 
sebab-sebab mengapa kami tidak dapat berbuat demikian (kecuali di mana kami tidak 
dikehendaki berbuat demikian di bawah Undang-undang Privasi Data). 

 

 

18. BOLEHKAN ANDA MEMOHON UNTUK MEMBETULKAN ATAU MENAMBAHKAN DATA 
PERIBADI ANDA? 

18.1 Anda boleh meminta kami untuk membetulkan apa-apa kesilapan atau peninggalan 
dalam atau membuat tambahan untuk data peribadi yang kami simpan tentang anda 
dengan menghubungi Pegawai Perlindungan Data kami di customer@nefful.com.my.  

18.2 Kami akan mengambil tindakan terhadap permintaan anda dengan secepat mungkin 
dan munasabah. Sekiranya kami tidak dapat membalas terhadap permintaan anda 
dalam tempoh tiga puluh (30) hari selepas menerima permintaan anda, kami akan 
memberitahu anda sebab lanjutan tersebut dan memaklumkan anda secara bertulis 
dalam tempoh tiga puluh (30) hari tentang masa yang akan kami dapat mengambil 
tindakan terhadap permintaan anda. Sekiranya kami tidak dapat membuat 
pembetulan atau tambahan yang diminta oleh anda, secara amnya kami akan 
memaklumkan anda mengenai sebab-sebab mengapa kami tidak dapat berbuat 
demikian (kecuali di mana kami tidak dikehendaki berbuat demikian di bawah 
Undang-undang Privasi Data). 
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19. BAGAIMANAKAH KAMI MELINDUNGI DATA PERIBADI ANDA? 

19.1 Untuk melindungi data peribadi anda daripada akses, pengumpulan, penggunaan, 
pendedahan, pemprosesan, penyalinan, pengubahsuaian, pelupusan, kehilangan, 
penyalahgunaan yang tidak disahkan, atau risiko yang serupa, kami telah 
memperkenalkan langkah pentadbiran, fizikal dan teknikal yang sesuai seperti:  

(e) Perlindungan antivirus terkini;  

(f) Menggunakan teknologi penyulitan semasa memproseskan butir-butir kewangan 
anda;  

(g) Menggunakan laman web yang selamat dengan Sijil SSL; dan 

(h) Mendedahkan data peribadi secara dalaman dan kepada penyedia perkhidmatan 
pihak ketiga dan agen kami yang disahkan hanya berdasarkan keperluan bahawa 
data tersebut adalah perlu diketahui. 

19.2 Walaupun kami berusaha untuk melindungi data peribadi anda, dan sentiasa 
mengkaji semula dan menambahbaikkan langkah-langkah keselamatan maklumat 
kami, sila ambil perhatian bahawa tiada kaedah penghantaran melalui Internet atau 
kaedah penyimpanan elektronik adalah benar-benar selamat. Oleh itu, kami 
meminta anda untuk mengambil kewaspadaan untuk melindungi data peribadi 
anda semasa anda berada di Internet, apabila anda melayari laman web kami, atau 
menggunakan aplikasi dan/atau perkhidmatan digital kami. Kami mengesyorkan 
agar anda menukar kata laluan anda dengan kerap, menggunakan gabungan huruf, 
nombor, dan aksara khas, dan memastikan anda menggunakan pelayar yang 
selamat. 

19.3 Jika anda percaya bahawa data peribadi anda telah terjejas dengan apa-apa cara, 
sila mengubahkan kata laluan anda dengan serta-merta, dan menghubungi 
Pegawai Perlindungan Data kami di customer@nefful.com.my. 

 

 

20. BERAPA LAMA AKAN KAMI MENYIMPAN DATA PERIBADI ANDA? 

20.1 Kami akan menyimpan data peribadi anda selagi ia adalah diperlukan untuk 
memenuhi tujuan yang mana data peribadi anda dikumpulkan, dan penyimpanan 
tersebut adalah diperlukan untuk tujuan undang-undang atau perniagaan. 

20.2 Kami akan berhenti menyimpan data peribadi anda, atau memadamkan yang mana 
data peribadi anda boleh dikaitkan dengan anda, sebaik sahaja ia adalah munasabah 

mailto:customer@nefful.com.my
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untuk menganggap bahawa penyimpanan tersebut tidak lagi berfungsi dengan 
tujuan yang mana data peribadi dikumpulkan, dan tidak lagi diperlukan untuk tujuan 
undang-undang atau perniagaan. 

21. AMERIKA SYARIKAT 

21.1 Sekiranya anda adalah pemastautin Amerika Syarikat, sila ambil perhatian bahawa 
Notis Privasi ini, bersama dengan dasar-dasar privasi dan/atau fasal - fasal privasi yang 
disenaraikan di pautan berikut akan dikenakan terhadap anda dan data peribadi anda: 

(e)  http://www.neffulshop.com/privacy-policy;  

(f) http://www.neffulshop.com/terms-conditions;  

(g) https://www.neffulusa.com/legal-privacy; dan 

(h) https://www.neffulusa.com/legal-terms-of-use.  

10.2 Untuk maklumat lanjut, sila rujuk dokumen-dokumen di sini 
https://www.neffulusa.com/privacy-policy . 

22. LAIN-LAIN PERKARA 

22.1 Jika anda mempunyai sebarang pertanyaan atau maklum balas mengenai dasar-
dasar dan prosedur-prosedur perlindungan data peribadi kami, anda boleh 
menghubungi Pegawai Perlindungan Data kami di customer@nefful.com.my.  

22.2 Notis Privasi ini diguna pakai dengan mana-mana notis lain, fasal-fasal kontrak dan 
fasal-fasal persetujuan yang diguna pakai oleh kami berkenaan pengumpulan, 
penggunaan dan pendedahan data peribadi anda. 

 

Dikemaskini pada: 01 Julai 2020  

 

妮芙露國際控股私人有限公司之隱私聲明 

1. 引言 

1.1 本隱私聲明描述了妮芙露國際控股私人有限公司（以下簡稱“妮芙露”，“我們” 或“我們的”）

如何收集，處理，使用和披露您的個人資料，這將有助於您在向我們提供任何個人資料

之前做出知情的决定。 

http://www.neffulshop.com/privacy-policy
http://www.neffulshop.com/terms-conditions
https://www.neffulusa.com/legal-privacy
https://www.neffulusa.com/legal-terms-of-use
https://www.neffulusa.com/privacy-policy
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1.2 我們可能會不時地更新本隱私聲明，恕不另行通知。當我們對隱私聲明進行任何重大更

改時，我們將在我們的網站上或通過其他合理方式通知您。您可以參考隱私聲明最近的

更新日期來確定是否有任何此類更改。您繼續使用我們服務的行為構成您承認和接受其

更改版本。 

2. 我們將收集哪些個人資料? 

2.1 在此隱私聲明中，“個人資料”是指可以核實個人身份的任何資料， 無論該資料是否正確。

此核實可以從（a）該資料，或（b）該資料以及妮芙露擁有或可能擁有取攬權的其他信

息。 

2.2 根據您與我們互動的性質，我們可能收集，處理，使用和披露的個人資料包括但不限於： 

(a) 個人信息 （例如您的姓名，身份證號碼或護照號碼，性別，國籍，出生日期和婚

姻狀況）; 

(b) 聯繫資料（例如您的地址，賬單地址，收貨地址，電子郵件地址和電話號碼）; 

(c) 財務資料（例如您的信用卡號碼，扣帳卡號碼和銀行帳戶資料）; 

(d) 檔案資料（例如您的用戶名，密碼，經銷商編號和訂單歷史記錄）。 

2.3 您向我們提供個人資料的行為表示您同意我們根據已通知您的目的並按照此隱私聲明的

條款收集，處理，使用和披露您的個人資料。 

2.4 此外，為了遵守法律和法規責任和保護妮芙露的資產和員工/外部承包商及尤其是確保妮

芙露可以遵守貿易控制，反洗錢和/或賄賂和貪腐法律以及其他法規規定，我們會定期對

我們的經銷商進行審查。此審查是針對可供公眾取閱或政府發布的製裁名單和媒體資源

進行的。 

2.5 這些資料可能包括可疑和實際犯罪行為的個人資料，關於犯罪或非法行為的犯罪記錄或

訴訟，但僅用於確保妮芙露遵守法律和法規責任和/或在當地法律允許或要求的範圍內。 

2.6 審查不會導致對應方或潛在對應方有關的任何自動決策。 

2.7 由於我們依賴您提供的個人資料，因此請確保您的個人資料是當前，完整和準確的。如

果您的個人資料有任何更改，請通過電郵 customer@nefful.com.my   聯繫我們的資料保

護官來通知我們。 

mailto:customer@nefful.com.my
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3. 為什麼我們要收集，使用和披露您的個人資料？ 

3.1 我們不會收集，處理，使用或披露您的個人資料，除非： 

(a) 您已被告知收集您的個人資料的目的，並且您同意基於這些目的收集，處理，使用和

披露您的個人資料；或 

(b) 台灣，香港，馬來西亞和新加坡的資料隱私法（以下簡稱“資料隱私法”）允許或要求

收集，處理，使用和披露此類個人資料。 

 

3.2 根據您與我們互動的性質，我們可能基於以下任何或所有目的收集，處理，使用和披露

您的個人資料: 

(a) 核實您的身份; 

(b) 處理您的申請和/或與我們的交易; 

(c) 處理付款或信貸交易; 

(d) 履行我們在提供您要求的商品和/或服務的過程中或與之相關的義務; 

(e) 管理您與我們的關係（包括回應，辦理和處理您的諮詢，請求，投訴和反饋，這可

能涉及個人資料披露以實現上述事項）; 

(f) 進行與欺詐，非法活動，疏忽或不當行為有關的調查，無論是您對我們服務的使用

或您與我們的關係引起的任何事項有關; 

(g) 向您發送有關我們的商品和服務的營銷信息，包括通知您我們的營銷活動，倡議和

促銷，抽獎，會員和獎勵計劃以及其他促銷; 

(h) 要求反饋或參與調查，以及進行市場研究和/或分析以進行統計，分析或其他目的，

以便我們審查，開發和改善我們的產品和服務的質量; 

(i) 遵守任何政府和/或監管機構發布的任何適用法律，法規，規則，業務守則或指南

（包括但不限於協助任何政府和/或監管機構進行的執法和調查; 

(j) 為了上述目的，傳輸給任何非關聯的第三方，包括我們的第三方服務提供商（例如

付款服務提供商）和代理商，以及相關的政府和/或監管機構; 
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(k) 與上述目的有關或與此相關的任何附帶商業目的，包括揭露您的個人資料給其他妮

芙露的直銷商。 

3.3 尤其是，如果您打算加入我們作為新加坡的經銷商，請注意，根據《新加坡所得稅法》

第 65B（3）條例，我們必須以電子方式將支付給您的佣金信息提交給新加坡稅務局. 為

了進行此類提交， 新加坡稅務局已確認我們將需要獲取我們經銷商的身份證號碼和/或相

關識別號碼。 

3.4 如果您打算加入我們作為馬來西亞的經銷商，請注意，根據《 1967 年馬來西亞所得稅法》

第 83A（1）條例，我們必須保存並保留已付給您的佣金之信息，並使其易於馬來西亞稅

務局訪問。為此，馬來西亞稅務局已確認我們將需要獲取我們經銷商的身份證號碼和/或

相關身份識別號碼。 

3.5 如果您打算加入我們作為香港的經銷商，請注意，我們在提交納稅申報表時必須向香港

稅務局提供您的香港身份證號碼和/或其他相關身份識別號碼。為此，我們將需要獲取我

們經銷商的香港身份證號碼和/或相關身份識別號碼。 

3.6 為上述目的所收集的資料對於我們向您提供我們的商品和/或服務是必要的。因此，您有

義務向我們提供所需的資料，否則我們可能無法為您提供我們的商品和/或服務。 

3.7 我們將在收集其他額外個人資料之前以及在出於未通知您的目的使用您的個人資料之前

（除了在法律允許或授權的情況下）徵求您的同意。 

4. 我們會傳送您的個人資料嗎？ 

4.1 如果您的個人資料已傳送到妮芙露集團內的公司和/或您所在的國家之外的被授權第三方，

我們將採取組織，合約和法律措施，以確保您的個人資料僅出於上述目的而被處理，並

且已經實施了適當級別的保護以保障您的個人資料。 

4.2 您向我們提供個人資料的行為表示您同意我們將您的個人資料傳送到我們在台灣，香港，

美國，馬來西亞和新加坡的相關業務實體，並同意他們根據此隱私聲明的條款收集，處

理，使用和披露此類個人資料。這些實體包括妮芙露國際控股私人有限公司台灣分公司，

妮芙露香港有限公司，妮芙露美國公司，妮芙露（馬來西亞）私人有限公司和妮芙露新

加坡控股私人有限公司。 

5. 您可以撤回您的同意或要求我們刪除所收集的個人資料嗎? 



 

 19 

5.1 您可以通過電郵 customer@nefful.com.my 聯繫我們的資料保護官，以撤回您所給我們

的同意以收集，處理，使用和披露我們擁有或在我們控制下的個人資料，或要求我們刪

除此類資料。 

5.2 在收到您的書面請求以撤回您的同意或刪除您的個人資料後，我們可能需要合理的時間

（取決於您的請求的複雜性與及對我們與您的關係性質所造成的影響）來處理您的請求

並告知您我們同意您請求的後果，包括可能影響您對我們的權利和責任的任何法律後果。

此類法律後果應包括但不限於我們的《諮詢手冊》中所敘述的後果。一般來說，我們在

收到您的請求後三十（30）個工作日內將其處理。 

5.3 儘管我們尊重您撤回同意的決定或您要求我們刪除您的個人資料的請求，請注意，根據

您的請求的性質和範圍，我們可能無法繼續向您提供我們的商品或服務。在這種情況下，

我們將在處理您的請求完成之前通知您撤回同意或刪除您的個人資料可能造成的後果。 

5.4 請注意，在《資料隱私法》允許或規定無需同意即可收集，處理，使用和披露您的個人

資料的情況下，您所撤回的同意並不影響我們繼續收集，處理，使用和披露您的個人資

料的權利。 

6. 您可以查閱您的個人資料嗎？ 

6.1 您可以通過電郵  customer@nefful.com.my  聯繫我們的資料保護官，以要求我們向您提

供您在我們持有下的個人資料或有關我們收集，處理，使用或披露您的個人資料的方式

的信息。 

6.2 我們可能會為您辦理和處理您的請求向您收取合理的費用。如若這樣，我們會在處理您

的請求之前通知您有關費用。 

6.3 我們會盡快地回應您的請求。如果我們在收到您的請求後的十五（15）天內無法對此做

出回應，我們將告知您延期的原因，我們也會在十五（15）天內通過書面通知您我們何

時能夠回應您的要求。如果我們無法向您提供任何個人資料，（除了《資料隱私法》不

要求我們這樣做的情況下）我們通常會告知您我們無法這樣做的原因。 

7. 您可以要求我們糾正或補充您的個人資料嗎？ 

7.1 您可以通過電郵 customer@nefful.com.my 聯繫我們的資料保護官，以要求我們更正您

在我們持有下的個人資料中的任何錯誤或遺漏或進行任何補充. 

mailto:customer@nefful.com.my
mailto:customer@nefful.com.my
mailto:customer@nefful.com.my
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7.2 我們會盡快地回應您的請求。如果我們在收到您的請求後的三十（30）天內無法對此做

出回應，我們將告知您延期的原因，我們也會在三十（30）天內通過書面通知您我們何

時能夠回應您的要求。如果我們無法對個人資料進行您所要求的更改或補充，（除了

《資料隱私法》不要求我們這樣做的情況下）我們通常會告知您我們無法這樣做的原因. 

8. 我們如何保護您的個人資料? 

8.1 為了保護您的個人資料免遭未經授權的查閱，收集，使用，披露，處理，複製，修改，

處置，丟失，濫用，或類似風險，我們採取了適當的行政，實體和技術措施，例如: 

(a) 最新的防病毒保護; 

(b) 在處理您的財務細節時使用加密技術; 

(c) 使用具有 SSL 認證的安全網站; 和 

(d) 僅在需要了解的情況下向內部以及向我們的被授權第三方服務提供商和代理商披露

個人資料。 

8.2 在努力保護您的個人資料的同時，我們也在不斷審查和增強我們的信息安全措施，但請

注意，任何通過互聯網傳輸的方式或任何電子存儲的方式都不是完全安全的。因此，我

們敦促您在互聯網上時，瀏覽我們的網站時或使用我們的應用程序和/或數碼服務時採取

一切預防措施來保護您的個人資料。我們建議您經常更換密碼，使用字母，數字和特殊

字符的組合，並確保使用安全的瀏覽器。 

8.3 如果您認為您的個人資料遭到了任何形式的破壞，請立即更改密碼，並通過電郵         

customer@nefful.com.my  聯繫我們的資料保護官。 

9. 我們保留您的個人資料多長時間？ 

9.1 只要有必要實現收集您的個人資料的目的的情況下，我們會保留您的個人資料，並且出

於法律或商業目的，這種保留是必要的。 

9.2 一旦可以合理地設想這種保留不再符合收集個人資料的目的，我們將停止保留您的個人

資料，或刪除能夠與您個人資料相連的方式，因為這種保留不再法律或商業目的下被需

要。 

10. 美國 

mailto:customer@nefful.com.my
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10.1 如果您是美國居民，請注意，此隱私聲明以及以下鏈接中列出的隱私政策和/或隱私條款

將適用於您和您的個人資料： 

(a) http://www.neffulshop.com/privacy-policy;  

(b) http://www.neffulshop.com/terms-conditions;  

(c) https://www.neffulusa.com/legal-privacy; 和 

(d) https://www.neffulusa.com/legal-terms-of-use。 

10.2 有關更多信息，請參閱此處的文檔 https://www.neffulusa.com/privacy-policy 。 

 

 

11. 雜項 

11.1 如果您對我們的個人資料保護政策和程序有任何疑問或反饋，您可以通過電郵   

customer@nefful.com.my 聯繫我們的資料保護官。 

11.2 此隱私聲明共同適用於與任何我們收集，使用和披露您的個人資料有關的聲明，合約條

款和同意條款。 

最近更新: 2020 年 7 月 01 號 
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